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Wydawnictwo Folia Quaternaria publikuje prace poświęcone badaniom okresu czwartorzędowego, 
przede wszystkim na terenie Polski. Folia Quaternaria jest kontynuacją serii wydawniczej Starunia, któ-
rej 30 zeszytów ukazało się w latach 1934–1953 nakładem Polskiej Akademii Umiejętności. Zeszyty 1–63 
Folia Quaternaria wydane zostały przez Oddział Polskiej Akademii Nauk w Krakowie w latach 1960–1992.  
Począwszy od zeszytu 64, wydawnictwo jest własnością Komisji Paleogeografii Czwartorzędu Polskiej Aka-
demii Umiejętności w Krakowie.

La publication intitulée Folia Quaternaria est consacrée aux travaux concernant en premier lieu le quater-
naire de la Pologne. Folia Quaternaria est la continuation de la série Starunia, d’entre laquelle 30 fascicules ont 
été publiés pendant 1934–1953 par l’Académie Polonaise des Sciences et des Lettres. Les fascicules 1–63 de 
Folia Quaternaria ont été publiés par l’Académie Polonaise des Sciences, filiale à Cracovie durant les années 
1960–1992. A partir du fascicule no. 64 Folia Quaternaria est publiée par la Commission de la Paléogéographie 
du Quaternaire auprés de l’Académie Polonaise des Sciences et des Lettres à Cracovie.

The journal Folia Quaternaria publishes original papers focusing on the Quaternary period, particularly 
on the territory of Poland. This journal is the continuation of the series Starunia, the 30 issues of which were 
published by the Polish Academy of Arts and Sciences in the years 1934–1953. The issues 1–63 of Folia Qua-
ternaria were published by the Polish Academy of Sciences, Cracow Branch, in the years of 1960–1992. Since 
1993 (issues No. 64), Folia Quaternaria has been published by the Commission for Quaternary Palaeogeography, 
Polish Academy of Arts and Sciences in Cracow.


	FQ91-str tyt
	Strony_redakcyjne_FQ_2023-91



